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Abstract (en)
1. Packaging for packing batches of objects of differing volumes, of the type comprising an American case (1) or the like and a film (2) of heat-
shrinkable plastics material firmly connected to the base of the case, characterized in that the film (2) of plastics material is gripped between the
outer flaps (3), which adjoin two parallel walls of the case and constitute the actual base of the packaging, and the inner flaps (5), which adjoin the
two other walls and line this base internally.

Abstract (fr)
L'invention concerne un emballage pour le conditionnement de lots d'objects de volumes différents, du type comprenant une caisse américaine (1)
ou sililaire et un film (2) de matière plastique thermorétractable solidaire du fond de la caisse. Selon l'invention, le film (2) de matière plastique est
pincé entre les rabats externes (3), attenants à deux parois parallèles de la caisse et constituant le fond proprement dit de l'emballage, et les rabats
internes (5), attenants aux deux autres parois et doublant ce fond intérieurement.
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